
Zápisnica č. 3/2021 
 

    ZO ZASADNUTIA KOMISIE ŠPORTU  
         17.5.2021 

        Zasadačka miestneho úradu, Pri kríži 14, 841 02 Bratislava 
 

 
 
Prítomní: p. Branko Semančík, Mário Borza, Branislav Javorek, Štefan Gubrica,   
Jozef Petrovský, Miroslav Janky, Marián Bohunský, Dávid Béreš,  
Radek Šatka – tajomník Komisie športu 
Neprítomní: 1 
Ospravedlnení: 1 – Karel Šula 
Neospravedlnení: 0 
Hostia: 1 – Starosta Martin Zaťovič 
 
 
Začiatok 17.00 hod.,  ukončenie 20:00 hod. 
 
P r o g r a m: 
 
1. Otvorenie, Privítanie 
2. Protipandemické opatrenia a šport 
3. Aktualizácia kalendára športových podujatí 
4. Park Pekníkova – Tenisové kurty a basketbalové ihrisko 
5. Revitalizácia ihriska ZŠ Beňovského 
6. Rekonštrukcia areálu ZŠ Sokolíkova 
7. Pumptrack  
8. Školská olympiáda 
9. Návrh systému prerozdeľovania nenávratných dotácií 
10. Nenávratné dotácie na šport 2021 
11. Rôzne 
12. Záver 
 
 
 
K bodu 1 
Predseda Komisie športu p. Branko Semančík pozdravil všetkých členov. 
Predseda oboznámil členov komisie s návrhom programu a dal hlasovať. 
  
Hlasovanie:       hlasovalo: 8          za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
  
  
Stanovisko komisie: 
Členovia Komisie športu návrh programu jednohlasne schválili.  
  
 
K bodu 2  
Komisia športu si objasnila aktuálne opatrenia a obmedzenia v športe a športových podujatí. 
 



K bodu 3 
Tajomník komisie športu informoval komisiu o zameškaných športových podujatiach 
z dôvodu núdzového stavu a s ním súvisiacimi opatreniami. Požiadal členov komisie 
o zaslanie nových športových podujatí na doplnenie do kalendára na rok 2021. 
 
 
K bodu 4 
Tajomník komisie športu informoval členov o návrhu revitalizácie tenisového kurtu v parku 
Pekníkova, ktorý by sa v rámci svojej plochy trocha zmenšil a súčasne by sa k nemu pristavili 
aj basketbalové koše na zmenšenom basketbalovo ihrisku. Predseda KŠ pán Branko Semančík 
požiadal členov o vyjadrenie sa k tomuto návrhu, členovia jednohlasne súhlasili.  
  
  
K bodu 5 
Člen KŠ pán Štefan Gubrica a tajomník KŠ informovali členov o zámere revitalizovať ihrisko 
pri ZŠ Beňovského. Pán Gubrica predniesol výhody umelej trávy a jej nízke prevádzkové 
náklady spolu s celoročným využitím. Aby sa mohlo k takejto revitalizácii pristúpiť je 
potrebné geodetické zameranie pozemku. Komisia vyjadrila podporu smerom k obnove tohto 
športového areálu.  
  
   
K bodu 6 
Tajomník KŠ oboznámil členov s aktuálnym stavom projektu rekonštrukcie športového areálu 
ZŠ Sokolíkova, objasnil v akom stave sa projekt nachádza a ktoré kroky sú potrebné 
k úspešnej realizácii. Premena je plánovaná na rok 2022 a musí sa s ňou v rozpočte na tento 
rok rátať.  
 
K bodu 7 
Dúbravka myslí aj na cyklistov a plánovaná výstavba novej Pumptrackovej dráhy na 
Talichovej ulici je toho dôkazom. Tajomník KŠ ešte doplnil, že ďalší projekt sa črtá 
v spolupráci s MČ Karlovka, kde sa začali práce na novom Bike Parku pri Iuvente a MČ 
Dúbravka je súčasťou tohto projektu.  
 
 
K bodu 8 
Tajomník KŠ predniesol požiadavku zorganizovať pre základné školy v našej MČ športovú 
olympiádu. Komisia prebrala možnosti ako by mohla taká akcia vyzerať a načrtla disciplíny, 
v ktorých by žiaci súťažili. Veľkým prínosom v tejto diskusii bol člen komisie pán Jozef 
Petrovský, ktorý oboznámil komisiu s jeho skúsenosťami s podobným eventom. Komisia 
návrh olympiády podporila a vyjadrila súhlas k jej organizovaniu.  
  
   
K bodu 9 
Komisia sa v tomto bode veľmi podrobne zaoberala nenávratnými dotáciami pre športové 
organizácie. Nezávislí členovia KŠ pán Mário Borza a pán Marián Bohunský oboznámili 
komisiu s návrhom na kritéria hodnotenia a prideľovaniu bodov jednotlivých žiadostí, ktoré 
budú vyhodnotené a prepočítane na finančnú hodnotu pridelenú tej ktorej žiadosti. Všetci 
prítomní členovia komisie bodovo ohodnotili každú jednu žiadosť a v závere odhlasovali 
výsledné navrhované čiastky. Členovia komisie, ktorí boli v práve hlasovanom  klube nejako 
zainteresovaní, nehlasovali. 



 
K bodu 10 
Prehľad tabuľky s navrhovanou výškou dotácie  
 
Subjekt žiadajúci o dotáciu požadované navrhované 
HOBA BRATISLAVA,  OZ,  BA  12000 11500 
 Tenisový klub Dúbravka,OZ,Lysákova 1,BA  7000 2000 
 Dúbravský športový klub,  OZ,  BA  8000 0 
 TK Danube , OZ, BA 5000 2000 
 Box klub BOXER,  OZ,  BA  3000 2000 
 Futbalový klub polície,  OZ,  BA  8000 6000 
 Športová škola Galaktikos,  OZ,  BA  4800 3000 
 Bežecký klub "HNTN",  OZ,  BA  8000 7000 
 Piruetka,  ,OZ,  BA  1500 1500 
 FK Dúbravka,  OZ,  BA  11000 10500 
 ŠK  ARGO,  OZ,  Marianka  1500 1500 
 Lukostrelecký klub,  OZ,  BA  7000 3000 
   
požiadavky celkom / navrhované celkom 76800 50000 

 
 
Hoba Bratislava, navrhovaná čiastka 11500 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  7           proti: 0           zdržal sa: 0    nehlasoval: 1 
 
Tenisový klub Dúbravka, navrhovaná čiastka 2000 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Dúbravský športový klub, navrhovaná čiastka 0 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
TK Danube, navrhovaná čiastka 2000 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Box klub Boxer, navrhovaná čiastka 2000 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Futbalový klub Polície, navrhovaná čiastka 6000 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  7           proti: 0           zdržal sa: 0  nehlasoval: 1 
 
Športová škola Galaktikos, navrhovaná čiastka 3000 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Bežecký klub Hntn, navrhovaná čiastka 7000 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Piruetka, navrhovaná čiastka 1500 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Futbalový klub Dúbravka navrhovaná čiastka 10500 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  7           proti: 0           zdržal sa: 0  nehlasoval: 1 
 
 



Športový klub Argo, navrhovaná čiastka 1500 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Lukostrelecký klub, navrhovaná čiastka 3000 Eur 
Hlasovanie:       prítomní: 8           za:  8           proti: 0           zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu 11 
Žiadne 
 
 
K bodu 12 
Na záver predseda poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil zasadnutie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Mgr. Radek Šatka                                                    Overil: Branko Semančík  
                 tajomník komisie                                                                 predseda komisie  
 
                                                             
 
Bratislava 20.5.2021 
 


